
Referat fra styremøte i Fredrikstad og Omegns Brukshundklubb, 05.02.18 

 

Styremøtet ble avholdt i Fredrikstad og Omegns Brukshundklubbens lokaler,  

 

Det var 6 styremedlemmer til stede på møtet:  

Steinar Jensen, Svein Kristoffersen, Vidar Pettersen, Tonje Skistad, Svanhild Urholm og 

Grete Brevig 

 

Ikke møtt: Janne Braarud Jensen, Gabriele Oehninger-Storvoll, Anneli Kilen Kjeserud, 

**************************************************** 

 

Saker som ble tatt opp på styremøtet:  

 

Sak 1: Hall  

• Søknad om tippemidler - Er ikke aktuelt 

• Søke om det finnes kabler på det aktuelle området – Geomatic  Svein ringer i 

morgen 

 

 

Sak 2: Medlemmer som holder kurs i klubben 

• Pr i dag får man ½ av kursinntektene. 

• GB ønsker å få dekket et kurs (smeller ) istedenfor penger for å holde kurs – som ble 

holdt i høst + neste kurs nå. Det ble godkjent.  

 

Sak 3: Befaring av leilighetene i 2. etg 

• Svein har laget et referat – en del enkle reparasjoner er nødvendig. 

• Rot i gangen utenfor en av leilighetene i 2. etg. 

 

 

 

Møtereferat er skrevet av  

sekretær Grete Brevig 


